
Dalarö Sportklubb 
Styrelsen 

  
 

 

 

 
 

Protokoll No.12 /2022  
från styrelsemöte  

i Dalarö Sportklubb 
  

 
Datum: 2022-12-13 

 
Plats/forum: Tullhuset 

 
Tid: Kl. 18.30 – 20.00 

  
Närvarande ledamöter: 
 
 
 
 
Övriga närvarande: 

Stina Hallberg (ordförande) 
Anna Molin 
Björn Wahlström (per länk från och med punkt 5) 
Björn Yrlid 
 
Göran Dahlberg (valberedningen) 
 

 
  

1. Mötets öppnande 
Stina öppnade mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 

3. Val av sekreterare och justerare för mötet, m m  
Björn Y. utsågs att föra dagens protokoll att justeras av ordföranden jämte Anna.  
 
Adjungerades Göran till dagens möte. 
 

4. Föregående protokoll 
Genomgicks protokoll nummer 11, vilket därefter lades till handlingarna utan 
synpunkter. 
 

5. Ekonomi 
Anna redogjorde för de nya signeringsrutiner som gäller för föreningens bankkonto 
hos Handelsbanken. 
 
Det antecknades att siffrorna per utgången av november ännu inte är helt klara men 
kommer att distribueras till styrelsen när de är klara. 
 
Anna meddelade att arbetet med budget för 2023 fortgår. Så här långt har tre 
kommittéer hört av sig.    
 

6. Kanslifrågor 
Föreningen har erhållit 10 biljetter till Idrottsgalan den 16 januari 2023. 
 
Beslutades att dessa biljetter i första hand ska fördelas mellan klubbens ledare. Om 
det finns flera ledare som önskar gå på galan sker fördelning genom lottning bland de 
som vill gå. 
 
En förfrågan om intresse bland ledarna om önskemål att deltaga i lotteriet sänds ut 
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via sportadmin.  
 

7. Styrelsefrågor 
 
Planering inför årsmötet 
 
Beslutades att, förutsatt både lokal och ordföranden är tillgängliga, att hålla årsmöte 
den 26 mars 2023. Skulle detta datum inte fungera är 19 mars 2022 reservdatum.   
 
Anna kontaktar med föreningens revisorer inför revision av räkenskaperna och 
planerar detta arbete. 
 
Motionsgymnastik 
 
Diskuterades frågan om rekrytering av ledare inför 2023.  
 
Ledararvode 
 
Diskuterades eventuell uppräkning av tränar- och ledararvode inför kommande år. 
 
Golfkommittén 
 
Agneta Ivarsson har meddelat att golfkommittén inte avser att fortsätta sin 
verksamhet kommande år då det saknas medlemsunderlag. 
 
Justering av utegym 
 
Björn har tagit kontakt med leverantören och arbetar med att få till önskade 
justeringar av utrustningen. 
 
Sponsorer 
 
Beslutades att skicka en julblomma till klubbens sponsorer samt ett tack till 
föreningens medlemmar. Stina åtog sig att ordna detta. 
 

8. Rapporter 
Antecknades att det inte förelåg några rapporter. 
 

9. Övrigt 
Möte om halltider inför kommande termin kommer (under Stinas ledning) att hållas 
torsdagen den 15 december.  

 
10. Nästa möte 

Beslutades att första styrelsemötet 2023 hålls kl. 18.30 onsdagen den 25 januari 
2023 i Tullhuset.  
 

11. Mötets avslutande 
Stina avslutade mötet och tackade för engagemanget. 

*     *     * 
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Vid protokollet: 

Björn Yrlid 

Justeras: 

Stina Hallberg  Anna Molin 


